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1. Úvod 

Jednání zahájil Pavel Saic, přivítal přítomné, poděkoval za účast.  

Schválení programu 

Schválený program: 

1. Úvod 

2. Informace z VV ČTS a dalších komisí 

3. Úkoly z minulého jednání 

4. Rozpracování plánu práce na rok 2025 

5. Aktuálně zařazené body členů komise   

2. Informace z VV ČTS a dalších komisí 

Pavel Saic podal informaci z VV ČTS ve věcech týkajících se komise a uvedl. kterými tématy se zabývají 

ostatní komise. 

KLPD vzala na vědomí rozpočet komise na rok 2025. 

3. Úkoly z minulého jednání 

Úkol  
Poskytnutí sekretariátu ČTS analýzy k WHISTLEBOWINGu v souvislosti 
s nabídkou NNTB  

splněn 

Zajistit znění současných řádů a předpisů ve Wordu splněn 
Příprava problematiky, která zazněla na dnešním jednání k zahájení 
projednávání 

plněno průbežně 

Doručit Předsednictvu ČTS doporučení ohledně NNTB splněn 
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4. Rozpracování plánu práce na rok 2025 

Platí strategie přijmutí novelizovaných řádů k 1.10.2025. 

Diskuze k disciplinárnímu řádu 

KLPD navrhne úpravu Disciplinárního řádu (DŘ) a registru disciplinárních trestů. V první fázi bude 

zhodnocen stávající stav DŘ. Je potřeba otevřít otázku druhů disciplinárních provinění, trestů a jejich 

vymahatelnost. Stávající disciplinární řád je z roku 1995, je tedy zřejmé, že novelizace vycházející 

z aktuálních potřeb je na místě. Je potřeba, aby se Disciplinární řád více dostal do povědomí veřejnosti 

a aby také plnil funkci preventivní, tedy napomáhal k předcházení disciplinárních provinění. 

Společně s novelizací DŘ je nutné vytvořit registr disciplinárních provinění. Registr by měl mít funkci 

evidenční a preventivní. Stávající DŘ řeší evidenci v čl. 65–68. Je potřeba stanovit rozsah zápisu do 

registru, kdo bude moci zapisovat a také způsob výmazu. Při přípravě registru je dobré znát možnosti 

(je-li možné) provázat udělený trest s hráčem v IS (např. při udělení trestu „Zastavení závodní 

činnosti“).  

KLPD ČTS doporučuje a připraví návrh na vyjmutí problematiky dopinku ze Soutěžního řádu. 

Problematika dopinku by měla být řešena samostatnou směrnicí.  

Luděk Hlavatý vypracoval a předložil úvodní analýzu k platným řádům, registrační, přestupní soutěžní. 

Autor se bude řádům nadále věnovat. Do řádů bude nutné zapracovat případné další návrhy i z jiných 

komisí. 

Definice cizince pro účast v soutěžích ČTS. KLPD řešila problematiku cizinců, účastnících se soutěží 

pořádaných ČTS. Řešeno z pohledu, kdo je, kdo není považován za cizince, nikoliv z pohledu startu cizinců 

na akcích ČTS. Pozn.: definice „cizinec“ je fikce, přesto se bude termín pracovně používat. Padly otázky: 

„Je občan EU cizinec?“ „Jak se pohlíží na občany jiných států?“ K problematice vypracuje Milan Novák 

návrh směrnice. 

Milan Novák vyslovil názor, že mimořádný opravný prostředek formou revize, jak je uveden v Soutěžním 

řádu na str. 16 – SMĚRNICE pro přezkoumávání konečných rozhodnutí... by měl být řešen obecnou 

směrnicí ČTS, která bude mimo Soutěžní řád, protože řeší nejen záležitosti Soutěžního řádu. S názor KLPD 

ČTS souhlasí a pověřila Milana Nováka vypracování návrhu směrnice. 

Diskuze k možnosti výběru startovného na turnajích on-line. 

Proběhla diskuze k uvedenému tématu. Jiří Vykoukal navrhuje zvážit možnost výběru startovného na 

turnajích centrálně v návaznosti na IS ČTS a na účet ČTS s následným transferem na kluby. Lze řešit 

přímou platbou nebo platbou ze složeného kreditu hráče. Pokud by bylo řešeno vše automaticky, 

odpadl by problém s neuhrazeným startovným (hráči by se startovné strhlo automaticky při prezenci), 

v případě pozdního přihlášení by pořadatel nebyl pod tlakem nevybírat zvýšené startovné, může mít 

pozitivní dopad na řádné přihlašování hráčů. Může být řešeno vyplácení prize money přímo hráčům, 

Jsou i negativa tohoto systému. Může být problém u menších pořadatelů. Může dojít k narušení cash 

flow klubů (nákup cen, výplata rozhodčí...). K problematice je potřeba analýza, kolik turnajů se koná 

a s jakým obsazením. 

Jiří Vykoukal připraví návrh, který bude řešit možnost plateb startovného. Bude řešeno jak systémově-

stručná konstrukce, tak „swot analýza“ systému.  



Z Á P I S  
Komise legislativně-právní a disciplinární ČTS 

Jednání č. 2 
dne 20. ledna 2025 od 16,00 v sídle ČTS 

Strana 3 
Zapsal: Pavel Saic          Ověřil: Milan Novák 

Karel Hübner informoval o přípravě změn stanov Jihočeského tenisového svazu. V případě zájmu 

upravené stanovy poskytne členům komise. KLPD ČTS vzala informaci na vědomí. V této souvislosti vznesl 

Karel Hübner dotaz, zda se plánuje změna stanov ČTS, která by zasahovala do stanov oblastí.  

   

KLPD přijala rozdělení jednotlivých gescí pro členy komise: 

Registrační a přestupní řád Luděk Hlavatý 
Soutěžní řád Luděk Hlavatý 
Klasifikační řád Jiří Vykoukal 
Disciplinární řád, registr disciplinárních 
provinění 

Robin Štork, Miloslav Navrátil, Klára Patyková 

Stanovy a jednací řády Karel Hübner 
Mimořádný opravný prostředek, předpisy Milan Novák 

 

5. Uložené úkoly: 

Úkol Uloženu komu Termín 
Poslat členům komise přepis řádů Pavel Saic ihned 
Návrh směrnice „Cizinec“ Milan Novák do 02/2025 
Návrh směrnice „Mimořádná revize“ Milan Novák do 02/2025 
Analýza pro a proti – výběr startovného centrálně on-line Jiří Vykoukal do příštího jednání 

 

6. Termín příštího jednání 

Příští jednání je předběžně plánováno v týdnu od 24.3.2025, případně v týdnu od 31.3.2025 vždy od 16 

hodin v sídle ČTS. Termín může být posunut na pozdější datum. Termín bude projednán na platformě 

https://www.srazovnik.cz/.  

 


